

2. Subsection (1) of Section 5 of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

“(1) Subject to subsection (2), the Governor in Council shall, by order, from time to time prescribe lists of geographical co-ordinates of points between which straight lines shall be drawn which lines shall constitute the inner limits of the fishing zones of Canada in areas where no territorial sea has been established.”

2. Le paragraphe (1) de l'article 5 de ladite loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:

«(1) Sous réserve de l'alinéa (2), le gouverneur en conseil doit, à l'occasion, par décret, établir des listes de coordonnées géographiques de points entre lesquelles on doit tirer des lignes droites qui constituent les limites intérieures des zones de pêche du Canada dans les régions où la mer territoriale n'a pas été délimitée.»